
Kjære studenter  Nmf 
     
    Takk for henvendelsen.  
     
    Problemstillingen dere tar opp er diskutert på toppnivå ved alle de fire fakultetene med 
medisinutdanning 
     
    Norsk medisinstudentforening trenger ikke å være i tvil om at alle fakultetene har høyeste prioritet 
på å få gjennomført eksamen på de ulike kullene, med særlig fokus på 6. årsstudentene som skal 
uteksamineres til våren.   
     
    Ettersom studieplanene ikke er like i struktur, vil hver institusjon måtte velge sin egen metode for 
hvordan dette løses for alle sine studenter. Fakultetene står imidlertid samlet om at vi har som mål at 
alle studenter får gjennomført studiene.  
     
    Med vennlig hilsen 
    Navn på alle dekaner med institusjon 


